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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 6      

 

Information om pensionärsrådets reglemente 
 

Beslut 

Rådet antecknar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
En genomgång av det nuvarande reglementet visar att reglementet är gammalt 

och behöver ses över. Målet är att fastställa reviderat reglemente för 

pensionärsrådet att gälla från och med 2016. 

 

Ordföranden tar med sig frågan till kommunstyrelsens arbetsutskott. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 7      

 

Aktuellt inom verksamheten 
 

Beslut 

Rådet noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Nihad Hodzic, som idag är sektionschef på Åsikten, blir verksamhetschef för 

omsorgen om funktionsnedsatta och för HSL-verksamheten. 
 

Just nu rekryterar förvaltningen även verksamhetschefer för IFO och 

äldreomsorgen, sektionschefer, personalstrateg och sjuksköterskor.  

 

Socialnämnden har beslutat att anställa fler chefer för bättre arbetsmiljö. 

 

Socialnämndens ordförande informerar om bokslut för 2014. Förvaltningen 

avslutade 2014 med ett underskott på ca 14,6 miljoner kronor. De största 

underskotten fanns under hemtjänsten på grund av ökat antal beviljade timmar 

samt inom individ- och familjeomsorgen. 

 

Synpunkter framförs om att det är fler chefer i dag jämfört med tidigare. Man 

kanske skulle kunna spara genom att minska antalet chefer. 

 

Socialnämndens ordförande berättar att verksamheterna inom förvaltningen har 

utökats under de senaste fyra åren. Den ökade omfattningen har gjort att 

förvaltningen anställt fler medarbetare. Antalet chefer har minskat och varje 

chef har ett stort antal medarbetare. Detta har påverkat förvaltningens 

medarbetare med bland annat ökad sjukfrånvaro och negativ arbetsmiljö som 

följd. Socialnämnden beslutade därför att förvaltningen ska anställa ytterligare 

två sektionschefer på heltid. 

 

Resultatet från mätningarna i Kommunens kvalitet i korthet, KKiK, visar att 

personalkontinuiteten inom hemtjänsten i kommunen inte varit tillfredsställande. 

Förvaltningen arbetar med att förbättra personalkontinuiteten i hemtjänsten, 

säger Patrik Moberg. 

 

Synpunkter framförs om att det är svårt att få plats på särskilt boende samtidigt 

som det finns en del tomma platser. 

 

Socialnämndens ordförande berättar att det inte är någon kö till särskilt boende. 

Det är viktigt att man ansöker om särskilt boende för att få sin ansökan prövad. 

 

Ordföranden informerar om den framtida höghastighetsbanan. Det är nu klart att 

den nya stambanans södra del ska gå mellan Jönköping och Malmö men hur 


